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Tomko: 
Ulica hviezdna. Na Ulici hviezdnej v strede vozovky sa vytvoril kráter, ja to už volám krátery, 
lebo som to bol premerať, hrúbka je to 15 cm. Pred mesiacom sa opravovala tá vozovka, 
investovali sa tam nejaké finančné prostriedky. Občan tejto ulice upozornil opravujúcich, že 
nasypte tam nejaký štrk, udupte to nejakou žabou a tak tam dajte asfalt. Tak dali na dieru, na 
dieru dali asfalt. Myslíte, jak to dopadlo? No, dopadlo to tak, že ten asfalt sa po týždni prevalil 
a zase je tam diera. Zbytočná investícia, zbytočné peniaze, treba tu dieru najprv zasýpať, 
udupať hoci s nohami, mne jedno jak to zrobia, ale dať tam nejaký ten nový asfalt. Choďte sa 
tam pozrieť, skutočne je tam prepadlisko v strede vozovky.  
 
PhDr. Čižmár: 
Ulica hviezdna výtlk, to je podnet smerom k technickým službám, aby to zahrnuli do opráv, 
ktoré majú v najbližšom období. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
                     
Na ďalšie vybavenie: TS mesta  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


